To whom it may concern	الى من يهمه الأمر
The United Arab Emirates University (Enrollment Deanship) certifies that the cost of the program mentioned below are accurate. This certificate was issued without any liabilities toward the University.	تشهد جامعة الإمارات العربية المتحدة (عمادة القبول والتسجيل) بأن تكلفة البرنامج المذكور أدناه صحيحة وقد منحت هذه الشهادة دون تحمل الجامعة أدنى مسؤولية.
College: Business & Economics Degree: Doctorate Program: Doctor of Business Administration (DBA)	الكلية: الإدارة و الاقتصاد الدرجة: دكتوراه البرنامج: دكتوراه في إدارة الأعمال
• Application fees: 210 AED	● رسوم تقديم الطلب: 210 درهم
 Fees for 1 credit hour for program: 8,400 Fees for 1 credit hour for Dissertation Research: 1,680 	 الرسوم الدراسية لساعة معتمدة واحدة للبرنامج: 8,400 الرسوم الدراسية لساعة معتمدة واحدة للأطروحة:1,680
Total credit hour for program: 24	 مجموع الساعات المعتمدة للبرنامج: 24
 Total credit hour for Thesis: 30 Total fees for program with Dissertation Research: 252,000 	 مجموع الساعات المعتمدة للأطروحة: 30 إجمالي الرسوم الدراسية للبرنامج مع الأطروحة: 252,000
The University reserves the right to change any or all fees without prior notice. Changes are applicable to currently registered students as well as new students. The limit for any fee increases will not exceed 5% per annum.	ب بعدي موسوم معلومي معرومي الموسوم دون إشعار تحتفظ الجامعة بحقها في تغيير أي رسوم أو جميع الرسوم دون إشعار مسبق. تنطبق التغييرات على الطلاب المسجلين حاليًا وكذلك الطلاب الجدد. لن يتجاوز الحد الأقصى لأي زيادة في الرسوم 5٪ سنويًا.

Khawla Al-Ali Head Unit, Student Accounts and Scholar

UNIVERSE UNIVERSE